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بدهی باشـــگاه اســـتقلال به بانک شـــهر موضوعی پیچیده اســـت که پس از 
یافت تســـهیلات در ســـال های اخیر شـــکل گرفته و باعث رهن ورزشـــگاه  در
مرغوبکار به عنوان وثیقه شده است. استقلال برای تسویه بخشی از بدهی های 
خود، از جمله بدهی به استراماچونی و سایر طلبکاران، چندین بار وام هایی از 
ی این باشگاه را به حدود ۱۱۰  یافت کرده که جمع بدهی غیرجار بانک شهر در
میلیارد تومان رسانده است! این در حالی است که سند ورزشگاه مرغوبکار به 
ارزش حدود ۱۵۰ میلیارد تومان به عنوان وثیقه در اختیار بانک شهر قرار دارد و 
در صورت عدم پرداخت بدهی، این بانک می تواند این ملک را تصاحب کند.
همچنیـــن بـــا وجـــود تلاش های مالـــکان جدید باشـــگاه و مدیـــران آن، عدم 
بازپرداخت به موقع اقساط باعث پیچیده ترشدن این وضعیت شده است. 
بر همین اســـاس، این وضعیت نگرانی هایی درباره آینده مایملک باشـــگاه از 
جمله ورزشگاه مرغوبکار ایجاد کرده و احتمال فروش یا واگذاری این ورزشگاه 
نیز مطرح شده است. حتی پیش از این نیز شایعاتی مبنی بر تغییر کاربری این 
ی در جنوب شهر تهران، در منطقه  ی ادار ورزشگاه و تبدیل آن به پاساژ تجار
ی آباد تهران، مطرح شـــده بود. در این خصوص به نظر می رســـد مالکان و  ناز
ی  مدیران باشـــگاه برای جلوگیری از تشـــدید بحران مالی باید راهکارهای فور

به این منظور پیدا کنند.
نکتـه قابـل توجـه ایـن کـه مقـرر شـده بـود وام مـورد اشـاره در ازای پرداخـت 
یافـت شـود تـا بـا ایـن اقدام، پنجـره نقل و انتقالاتی  مطالبـات اسـتراماچونی در
استقلال باز شده و پیرو آن، مجوز حرفه ای این باشگاه برای حضور در آخرین 
دوره لیـگ قهرمانـان آسـیا صـادر شـود؛ امـا در دو مقطـع، در زمـان مدیریـت 
فتـح الله زاده و کریمـی، بـا وجـود وعده هـای مدیریتـی در خصـوص پرداخـت 
مطالبـات سـرمربی ایتالیایـی پـس از هشـدارهای داده شـده، ایـن وعده هـا 
هیچـگاه محقـق نشـد و عمـده مبلـغ وام اخـذ شـده، لااقـل در زمـان مدیریـت 
یکنـان  علـی فتـح الله زاده، بـه مخـارج دیگـری از جملـه پرداخـت مطالبـات باز
و سـایر طلبکاران اختصاص پیدا کرد. تا بعد از عدم صدور مجوز حرفه ای 
در پایـان فصـل بیسـت ودوم، بـه قـول یـک مثـل قدیمـی، اسـتقلال هـم چـوب را 

بخـورد و هـم پیـاز و هـم جریمـه شـود!

  بدهی های معوق همچنان دغدغه مدیران استقلال
حدود دو سال بعد از این ماجراها، استقلال مانده و حدود ۱۰۰ میلیارد بدهی 
به بانک شهر و حالا مسئله اصلی و مهم مورد نظر مدیریت استقلال پرداخت 
بدهی های ســـنگین این باشـــگاه اســـت. در واقع، آن زمانی که فتح الله زاده و 

تیمش ناتوان از تزریق منابع مالی به باشگاه شدند، به ناچار این چهره برای 
یافت وام، ورزشگاه مرغوبکار را در رهن بانک شهر قرار داد. در ادامه، باز هم  در
باشگاه استقلال این بار در زمان مدیریت حجت کریمی درخواست دوباره 
 ، تسهیلات از بانک شهر را مطرح کرد و با افزایش مبلغ رهن ورزشگاه مرغوبکار
مجدداً ۲.۵ میلیون دلار تسهیلات گرفت تا بدهی استراماچونی پرداخت شود.
امــا همــه بدهــی اســتقلال فقــط بــه بانــک شــهر خلاصــه نشــده، چــرا کــه پرونــده 
یــکاردو ســاپینتو از اســتقلال و بدهــی او نیــز در راه اســت. رقــم  شــکایت ر
ی از اســتقلالی ها چیــزی در حــدود  درخواســتی ســاپینتو در دادخواســت و
ــی کــه باشــگاه  ــه دفاعیات ــا توجــه ب ۴۰۰ هــزار دلار ذکــر شــده اســت. هرچنــد ب
داشــته، اســتقلالی ها امیــدوار هســتند رقــم چشــمگیری در ایــن پرونــده 
یتــی در هلدینــگ و اســتقلال،  کاهــش پیــدا کنــد. پــس از تغییــرات مدیر
یــت بایــد پرداخــت ایــن بدهی هــای  بــدون شــک مهم تریــن دغدغــه مدیر

انباشــته و کلان باشــد.

  بررسی ریزبدهی استقلالی ها به بانک شهر
ی مشـــتریان بانک شـــهر تا پایان شـــهریورماه  بررســـی ریز تســـهیلات غیرجار

ی نشـــان می دهد که بدهی دو باشـــگاه اســـتقلال و پرسپولیس به  ســـال جار
این بانک از ۲۶۰ میلیارد تومان بیشـــتر شـــده اســـت. بر همین اســـاس، بدهی 
باشگاه استقلال تا پایان تابستان امسال ۱۶۴.۲ میلیارد تومان و بدهی باشگاه 
پرسپولیس نیز در مدت زمان مشابه به ۹۵.۸ میلیارد تومان رسیده است. بر 
ی باشـــگاه استقلال به بانک شهر مرتبط با  اســـاس اطلاعات، بدهی غیرجار
وثیقه ورزشـــگاه مرغوبکار در یک فقره )۱۱۰ میلیارد تومان( اعلام شـــده است. 
اصل مبلغ پرداختی به عنوان تســـهیلات )۱۰۰ میلیارد تومان( بوده و خالص 
تسهیلات این باشگاه نیز )۱۱۰ میلیارد تومان( اعلام شده است. این تسهیلات 
با نرخ ســـود ۱۸ درصد و به صورت ۳۶ ماهه به اســـتقلال پرداخت شـــده بود. 
این در شرایطی است که باشگاه استقلال وثیقه ملکی به ارزش )۱۵۰ میلیارد 
تومـــان( بـــه بانک شـــهر داده اســـت. همچنین در قـــرارداد لازم الاجرا برای این 
باشگاه )۱۰۰ میلیارد تومان( قید شده است تا جمع ارزش وثایق این باشگاه 

به بانک شهر به ۲۵۰ میلیارد تومان برسد.

  بانک شهر شرایط جدید بازپرداخت را اعلام کرد
همه این ها در حالی هســـتند که چندی پیش شـــایعه بازپرداخت وام بانک 

ی سند ورزشـــگاه مرغوبکار در ازای آن، توسط  شـــهر در یک نوبت و آزادســـاز
هلدینگ خلیج فارس در برخی رسانه ها مطرح شده اما پیگیری های خبرنگار 
»فرهیختـــگان« حکایـــت از آن دارد کـــه ایـــن امر تا به امروز محقق نشـــده و با 
تعویق اقســـاط باشـــگاه اســـتقلال به این بانک، به تازگی بخش حقوقی بانک 
یه خود را هم به باشگاه استقلال داده تا در صورتی که این  شهر سومین اخطار
باشـــگاه معوقات خود را پرداخت نکند، اقدامات بعدی برای مصادره ســـند 

ورزشگاه مرغوبکار بعد از طی روال قانونی صورت بگیرد. 
ی از علی عسگری،  همچنین به تازگی بخش حقوقی باشگاه طی یک نامه فور
مدیر هلدینگ خلیج فارس که البته زمزمه تغییر این چهره به گوش می رسد، 
این درخواســـت را مطرح کرده تا ســـریعاً به این پرونده ورود کرده و این مشـــکل 
را حـــل و فصـــل کند. بر اســـاس شـــنیده ها علی عســـگری موافقـــت خود را با 
ی ســـند ورزشگاه  بازپرداخت اقســـاط معوقه به بانک شـــهر در ازای آزاد ســـاز

مرغوبکار اعلام کرده است.
در نامه اخیر بانک شـــهر به باشـــگاه اســـتقلال این طور ابلاغ و اطلاع رســـانی 
شده است که این بانک در توافق نامه ای جدید این آمادگی را دارد تا باشگاه 
استقلال اقساط معوق و سود تأخیر آن را در یک رقم مشخص، طی یک سال 

در ۱۲ قسط بازپرداخت کند.

  پرسپولیس به دنبال پایگاهی جدید!
 ، با همه این احوالات اما برخی زمزمه های پشت پرده از این اقدام بانک شهر
از ایـــن اتفـــاق خبـــر می دهد که این بانک در پی آن اســـت تـــا به هر ترتیب به 
بهانه عدم بازپرداخت به موقع اقساط وام اخذ شده توسط باشگاه استقلال، 
سند ورزشگاه مرغوبکار را مصادره کرده و آن را در اختیار باشگاه پرسپولیس 
قرار دهد! گفتنی است از آنجایی که این بانک اسپانسر باشگاه پرسپولیس 
به شـــمار می رود این شـــائبه ایجاد شـــده اســـت که با هماهنگی بانک شهر با 
، این ورزشگاه  باشگاه پرسپولیس در صورت مصادره سند ورزشگاه مرغوبکار
پایگاه پرسپولیسی ها در جنوب شهر تهران شود تا برخی دیدارها و تمرینات 
رده های سنی این باشگاه در مرغوبکار برگزار شود. در این زمینه حتی شنیده 
می شود برخی پا را هم فراتر از این گذاشته و با توجه به اینکه پایگاه سرخ ها در 
شمال غرب تهران ورزشگاه درفشی فر محسوب می شود، در صورت مصادره 
، -پرسپولیسی ها- خواستار تصاحب امتیاز این ورزشگاه  ورزشگاه مرغوبکار

« شده اند! و تحقق شعار »با پرسپولیس از جنوب تا شمال شهر
در هر حال در صورتی که استقلالی ها در این خصوص همچنان تعلل کرده 
و به این موضوع ورود نکنند، امکان دارد ورزشگاه مرغوبکار که از آن به عنوان 
خانـــه اســـتقلال در جنوب شـــهر تهران یاد می شـــود و از حـــدود ۳ دهه پیش 
تمرینات تیم بزرگســـالان اســـتقلال در آن برگزار می شد، به سرنوشت غیرقابل 

پیش بینی و احیاناً غم انگیزی گرفتار شود!

سومین اخطاریه بانک شهر هم برای باشگاه استقلال صادر شد

خطرمصادرهمرغوبکاربیخگوشآبیها
محمدرضا حاجی عبدالرزاق

خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

باشـــگاه فولاد در شـــرایطی متفاوت فصل جدید را آغاز کرد و هرچند اغلب 
تصور می کردند با گل محمدی موفق شود؛ اما قرار گرفتن در جمع مدعیان و 
حضور در بالای جدول تقریباً قابل پیش بینی نبود. گل محمدی که اما روند 
مثبتی را در فصول گذشـــته طی کرده بود این بار نیز در باشـــگاه فولاد مســـیر 
موفقیت را پیمود و حالا در رده چهارم جدول برای رســـیدن به صدر فقط به 
ی احتیاج دارد. با این حال برخی اخبار نگران کننده در خصوص  یک پیروز
این تیم، هوادارانی که تیمشـــان را همچون گذشـــته در اوج می بینند، نگران 
می کند. شاید هوشنگ نصیرزاده به عنوان مدیر عامل این باشگاه فرد مناسبی 

برای پاسخگویی به سؤالات اخیر در مورد این تیم باشد. 

  جای نگرانی نیست
شـــکایت های اخیر از باشـــگاه فولاد و بدهی های انباشـــته طی چند ســـال 
گذشـــته زمزمه بسته شـــدن مجدد پنجره این تیم را مطرح می کند. این نگرانی 
برای علاقه مندان به فولاد به وجود آمده که شـــاید نتوانند در نقل و انتقالات 
یکن جدیدی جذب کرده و نیاز های تیمشـــان را برطرف کنند.  زمســـتانی باز
برخلاف هواداران تیم فولاد به نظر می رسد مسئولان این باشگاه نگرانی از این 
بابت ندارند و با خیال آســـوده کار خود را پیش می برند. هوشـــنگ نصیرزاده، 
مدیرعامل باشـــگاه فولاد در خصوص بســـته بودن پنجره نقل و انتقالات این 
باشـــگاه بـــه خبرنگار »فرهیختگان« گفـــت: »خیلی از پرونده های ما حتی در 
فیفا از طریق شکایت به دست می آید و اصلاً بازنده شدن وجود ندارد. جالب 
است بدانید که در اغلب کشور های جهان به همین منوال پیش می رود. در 
یـــک و پس از آن ترکیه به ترتیـــب در تعداد پرونده های مالی در رده  ابتـــدا مکز
اول و دوم فیفا قرار دارند و ما در رده ۴۰ به بعد هستیم. در حالی که خیلی ها 
فکر می کنند ما در صدر بدهکاران فیفا هستیم. همین کشور های عربی که 
بیشـــترین پول را دارند بیشـــترین بدهی ها را هم دارند. برای ما هم یک چنین 
پرونده مالی به وجود آمده، فرد یا افرادی بودند که طلب داشتند و پولش هم 
پرداخت نشده و حالا ادعا می کنند که پولشان را می خواهند. حتی موضوع 
که در حـــال حاضر نقل و  بسته شـــدن پنجـــره نیـــز برای مـــا اهمیتی ندارد؛ چرا
انتقالاتی نیســـت که این موضوع بخواهد برای ما دردســـر ایجاد کند. ما قبل 
از نقل و انتقالات پنجره را مثل همه باشگاه ها باز می کنیم و مشکلی از این 

بابت وجود ندارد.«

  اطلاعیه عجیب
درست در حالی که موضوع بسته بودن پنجره نقل و انتقالات نگرانی هایی را 
در خصوص این تیم به وجود آورده بود، باشگاه فولاد اطلاعیه صادر و اعلام 
کـــره نکرده اند. در این  یکنی برای پیوســـتن به این تیم مذا کـــرد کـــه بـــا هیچ باز
اطلاعیه کاملاً مشـــخص بود که فولادی ها حداقل تا نیم فصل قصد تغییر در 
یکنان  کره با باز یکنان خود را ندارند و برخی خبر ها در خصوص مذا جمع باز
کنش مدیرعامل باشگاه فولاد نسبت به برخی  نسبتاً معروف شایعه است. وا
یکن جدید و اطلاعیه این باشـــگاه جالب  حواشـــی در خصـــوص جـــذب باز

یکن توسط  ی به ما گفت: »موضوع این است که ما نمی خواهیم یک باز بود. و
یکنی  گر بخواهیم با باز خود یا کارگزارش به یک باشـــگاه پیشـــنهاد شـــود. ما ا
کره کنیم خودمان وارد گفت وگو می شویم. برخی از کارگزاران برای اینکه  مذا
یکن خودشان طرفدار به وجود بیاورند ادعا می کنند فلان باشگاه با ما  برای باز
کره نکردیم. ما امسال  کره کرد. در حالی که ما اصلاً با هیچ باشگاهی مذا مذا
یم. ما امســـال  ی تعهد مالی ندار ی که به هیچ کارگزار کار بزرگی کردیم به طور
ی در فوتبال تعهد نداشته باشیم  قرارداد هایی بستیم که در آن به هیچ کارگزار
یکن یا هر فردی که می خواهند بگیرند؛ اما  و به آن ها گفتیم پولشـــان را از باز

باشگاه تعهدی نسبت به آن ها ندارد.«

  مدعی در همه رده ها
بدهی های اخیر و انباشته باشگاه فولاد که جزء پرونده های داخلی و خارجی 
می شوند این باشگاه را از مسیر اصلی خود خارج کرده تا جایی که برخی تصور 
می کنند شاید اهداف مختلف برای حل و فصل مشکلات اینچنینی فراموش 
شود. هوشنگ نصیرزاده که به هیچ وجه مشکلات مالی و بدهی های باشگاه 
فولاد را انکار نمی کند به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »باشگاه ما سال گذشته 
تـــا حدودی بدهی داشـــت که البته ایـــن بدهی ها دلایلی دارد. به هر حال تیم 
در حال ســـقوط بوده و مدیران وقت تشـــخیص دادند برخی مخارج را انجام 
دهند تا مانع سقوط تیم شوند. از طرفی باشگاه ما با توجه به اینکه تیم بانوان 
را تأســـیس کرده هزینه جدیدی بر هزینه های قبلی خود افزوده اســـت. ضمن 
یم و باشگاه ما همانند سپاهان تیمی به عنوان پشتوانه تیم  اینکه تیم دوم دار
اصلی تشکیل داده است. طبیعی است که هزینه فولاد مضاعف شده است. 
کادمی بزرگ و  این در حالی اســـت که فولاد به عنوان یک باشـــگاه حرفه ای، آ
یکنان تیم ملی از تیم  معروفی در کشـــور دارد. حتی در مقطعی بســـیاری از باز
یکن  فولاد بودند. این دوره چنین رویه ای را پیش گرفتیم و در حال حاضر ۱۵ باز

در تیم هـــای ملی رده هـــای مختلف پایه 
از باشـــگاه ما فعالیت می کنند. در هر 

پنج رده نونهالان، نوجوانان، جوانان، 
امید و زیر ۱۸ ســـال مدعی قهرمانی 
هستیم. در نتیجه با قدرت می توانم 

ادعا کنم باشگاهی هستیم 

که در رده پایه خوب کار می کنیم. امکانات خوبی در اختیارشان قرار دادیم. 
یم حتماً هیئت مدیره  یم که امیدوار از این رو ما مشکلات و مسائل مالی دار

کارخانه برای ما حل کند چون باید افزایش سرمایه داشته باشیم.«
ی با اشـــاره به اینکه مســـئولان باشـــگاه فولاد و حتی مدیران ارشـــد کارخانه   و
نســـبت به اتفاقات در این باشـــگاه بی تفاوت نیستند، ادامه داد: »کادر فنی 
ی را به شکلی انتخاب کردیم که خیلی از باشگاه ها علاقه مندند  فصل جار
آن ها را در اختیار داشته باشند. به عنوان مثال در کارنامه یحیی گل محمدی 
۹ جام وجود دارد. جالب اســـت بدانید که همین کادر فنی اعتقاد دارد تیم 
فعلـــی فـــولاد، فعالیـــت در دو پنجره نقل و انتقالاتی دیگر را برای اینکه به تیم 
ایـــده آل تبدیل شـــود، نیـــاز دارد. با این همه ما امســـال محدودیت هایی هم 
یکنان خارجی در فصل گذشـــته  کـــه به دلیـــل کم کار کردن باز داشـــتیم؛ چرا
یکن به خدمت بگیریم و فقط به ما اجازه جذب دو  ما نتوانســـتیم شـــش باز

یکن دادند که گلر ما هم از این مجوز است .« باز

  بودجه مصرف شد
زمزمه هـــا و اتفاقاتـــی کـــه در ابتدای فصل از رابطه هوشـــنگ نصیرزاده و یحیی 
گل محمدی به بیرون درز کرد حکایت از اختلاف این دو بر سر جذب بازیکنان 
مورد نظر داشت. مدیرعامل باشگاه فولاد اما قویاً اعلام می کند که مشکلی با 
گل محمـــدی نـــدارد و اتفاقاً رابطه حرفه ای بین آن ها برقرار اســـت. نصیرزاده با 
یکنان کارآمد  یادی در جذب باز کید بر اینکه یحیی گل محمدی وسواس ز تأ
یکن دخالت  دارد به »فرهیختگان« گفت: »ما و هیئت مدیره ابداً در خرید باز
یکنی که جذب می شـــود توســـط کادر فنی اســـت. کمیته فنی  نمی کنیم. باز
یکنی که به باشگاه وارد یا از آن خارج  باشگاه ما همان کادر فنی هستند. هر باز
می شود مستقیماً با نظر کادر فنی است. اخیراً آن ها برای جذب یک دفاع چپ 
اســـامی خوبی به ما دادند و ما هم بر اساس 
همان لیست اقدام کردیم اما یکی 
از آن ها با تیم النجف عراق قرارداد 
داشت و باشگاهش یک میلیون 
دلار پول رضایتنامه خواســـت یا 
یکنی در باشگاهی در  باز
ارمنســـتان بود که ما 

برای همکاری با آن ها محدودیت هایی خارج از فوتبال داشتیم. در کادر فنی 
یکن وجود دارد که خیلی خوب است. نمی خواهیم  ما وسواسی برای خرید باز
یان قراردادش را فسخ کنیم. ضمن اینکه  یکنی بگیریم که مجبور شویم با ز باز
یکنانی ایم که تیم داشته باشند و در شرایط بازی به تیم ما ملحق  به دنبال باز
یم و بودجه باشگاه را به طور کامل استفاده کردیم و  تی دار شـــوند. البته مشـــکلا
یان فســـخ دادیم. در نتیجه برای تأمین منابع در ادامه راه باید  بخشـــی از آن را ز
جابه جایی های صورت دهیم و به قولی برای تیممان درآمدزایی کنیم. احتمالش 
یاد اســـت که در نیم فصل مســـابقات، کارگروه نقل و انتقالات بار دیگر برای  ز
یکن  یکن افزایش سرمایه بدهد و این فرصت خوبی است تا بتوانیم باز خرید باز
یم  جدید به خدمت بگیریم. ما در حال حاضر ۶۱۰ هزار دلار از AFC طلب دار
یم که البته  یافت نکرده ایم. به مارتینز و دستیارانش کمی بدهی دار و هنوز در
یکن به حاشیه  می توانیم آن را پرداخت کنیم. امیدوارم امسال با فروش چند باز

خلیج فارس بر درآمد باشگاه بیفزاییم و مقدمات این کار را هم آغاز کردیم.«

  نیم نگاهی به جام
واقعیت این است که باشگاه فولاد با حرکتی آهسته اما پیوسته در نهایت خود 
گردان یحیی گل محمدی که فصل گذشته تا  را در جمع مدعیان قرار داد. شا
آستانه سقوط پیشرفته بودند نیم فصل شرایط بهتری را تجربه می کنند که به نظر 
یادی از آن مربوط به تفکرات گل محمدی باشد. این مربی با  می رسد بخش ز
کارنامه مشـــخص موفقیت های خود را در فولاد هم تکرار می کند. مدیرعامل 
باشـــگاه فولاد با اشـــاره به اینکه موفقیت این فصل این تیم نتیجه کار گروهی 
یکنان فصل گذشته و تعدادی از نفرات جدید است به ما گفت:  به کمک باز
یکنان زحمتکش فصل قبل به جز علی شجاعی در کنار ما باقی ماندند  »باز
یکنان خوبی اند که فصل  یکـــن جدیـــد هـــم به خدمت گرفتیم همه باز و ۱۱ باز
ی می کردند. با این حال لازم است که تیم تقویت شود مخصوصاً  قبل هم باز
یم. همیشه در فوتبال ایران در یک بخش  یکن دار در خطوط دفاعی نیاز به باز
یم، گاهی دفاع و گاهی  یکن به وجود می آید. گاهی دروازه بان کم دار کمبود باز
یکنان ما افزایش پیدا کرده است به  مهاجم! از طرفی سن بلوغ فوتبالی در باز
یکنان  همین دلیل است که خیلی نمی توانیم به تیم ملی الزام کنیم که از باز
یکن به ســـن بیســـت و شش هفت  جوان اســـتفاده کند. در حال حاضر تا باز
یکنان مسن  ســـالگی نرســـد اعتماد به او سخت است. مگر اینکه در بین باز
ی دهیم. در نظر بگیرید علی نعمتی در سن ۲۸ سالگی  چند جوان را هم باز
یکن در کشور  به تیم ملی دعوت شـــده اســـت که نشـــان می دهد ســـن بلوغ باز
ما بالا رفته اســـت. ســـال های قبل که او جوان تر بود به او اعتماد نمی کردند و 
دعوت نمی شـــد. البته این موضوع به ســـرمربی هم بســـتگی دارد. مثلاً یحیی 
ی که  ی داد به طور کبرزاده و عسگری باز یکنانی همچون ا گل محمدی به باز
مـــا از جایـــگاه نگاه می کردیم و برایمان جالب بود که اولین ها برایشـــان اتفاق 
می افتاد. به نظر من گل محمدی شهامت خود را نشان داد که از جوان ها در 
ی ها در شـــرایط حساس و  ترکیب فولاد اســـتفاده کرد. مخصوصاً در برخی باز
یکنان جوان میدان داده است. فولاد امسال  بحرانی هم تعویض کرده و به باز
ترمیم جایگاه می کند و برای به دست آوردن اعتبارات گذشته تلاش خواهد 
کرد. اینکه ما به دنبال قهرمانی فولادیم سال آینده است البته خوب است که 
یاده خـــواه باشـــیم خصوصاً که تیم های بالای جـــدول به رقبای ضعیف هم  ز

می بازند و این به معنای آن است که می شود قهرمان شد.«

واکنش مدیرعامل فولاد به حواشی اخیر پیرامون این تیم در گفت وگو با »فرهیختگان«: 

نگرانپنجرهبستهنیستیم
 به کارگزاران گفتیم پولشان را از بازیکن بگیرند          فولاد به دنبال ترمیم جایگاهش است؛ اما می تواند قهرمان شود


